
Formandens beretning ved generalforsamling for Jacobsmindevej 
9. maj 2016  

  
 
Fortove og vedligehold. 
Snerydningen har efter et par rigtigt dyre vintre for nogle år siden igen været begrænset. Til glæde for 
beboerne og deres pengepunge.  
 
Bestyrelsen besluttede sig igen for at indgå en fastpriskontrakt med samme entreprenør, som vi brugte 
sidste år. Det, mener vi stadig, var klogt, men retrospektivt set er det nok klart, at det havde været billigere 
at betale pr gang. Ikke desto mindre tænker bestyrelsen at holde fast i fastpriskonceptet.  
 
Fortovene, fortovsvedligeholdet har med vekslende resultater ligget i hænderne på lodsejerne. En vellykket 
arbejdsformiddag hjalp en del på det i 2015.   
 
Nye på vejen  
Janicke og Jens er nu flyttet ind i Jacobsmindevej nr. 3, Lotte & Flemming er flyttet ind i nr. 14 og Ulrik i nr. 
16. Velkommen til jer alle.   
 
Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling 

Bestyrelsen har ikke noteret, at der var specielle opgaver, der skulle varetages.  
 
Arrangementer  
Fastelavn 
 Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2015, så nu har vi haft syv år, uden frysende unger i udklædning. 
Men igen i 2015 har bestyrelsesformanden til sin glæde haft besøg af flot udklædte børn, der truede med 
ballade, hvis de ingen boller fik.  
 
Vejfest 
Formanden kunne desværre ikke deltage, men de allestedsnærværende rygter sagde, at det var alletiders 
Hawaii-fest. Tak til arrangørerne Mette og Poul nr. 9, Mette og Kevin nr. 20 og Henrik og Anne nr. 21A.  
 
Vi ser frem til, at Julie & Christian, Poul & Lise og Kim & Anette inviterer i 2016.  

  
  
Med venlig hilsen   
Formanden, Christian  
 


